

# Verslag Raad van Bestuur 5 november 2018

Maandag 5 november 2018, 20u00, Elewijt Center te Zemst

Aanwezig:

Bestuurders: Bart Danhieux, Tim Mogal, Vander Mierde Marc, Christof Claes, Erwin Dirkx

Ambtshalve: Alex de Brauwer (penningmeester), Philip Hendrix (chef scheidsrechter), Tina Muyllaert (algemeen manager VHV), Anne Louis (algemeen manager VHV)

Gecoöpteerde leden: Giannoula Tsakitzidis

Verontschuldigd : Jan Stryckers, Philip Heylen, Filip Soetaert

## Verslag

### 1. Opening door de voorzitter

Bart opent de vergadering

- De Voorzitter condoleert Sigurd Thomassen naar aanleiding van het plots overlijden van zijn moeder Magda

### 2. Verslag vorige vergadering

Het verslag van de vergadering van 9 oktober 2018 wordt goedgekeurd en mag gepubliceerd worden.

#### Agenda

In de toekomst wordt de agenda van de vergadering opgesteld door de Administratie van de VHV, goedgekeurd/aangevuld door Bart Danhieux en Tim Mogal. Deze agenda zal in de toekomst uiterlijk op de dinsdag voorafgaand aan de volgende vergadering - die plaatsvindt elke eerste maandag van de maand - doorgestuurd worden naar de leden.

#### Verslag

Indien er geen reactie komt 1 week na het versturen van het verslag van de vergadering wordt deze automatisch goedgekeurd.

### 3. Eerste evaluatie Anne Louis en Tina Muylleert

Korte presentatie van prioriteiten die Anne en Tina leggen voor het structureren van de VHV

- Eerste doelstelling : overzicht krijgen over het reilen en zeilen van de VHV en van de Belgische handbalwereld
- Personeelszaken (professionele functieomschrijving /functioneringsgesprekken,...)
- Secretariaat - Administratie : Efficiëntie verhogen (communicatie, website,...)
- Dienstverlening aan de clubs (betere bereikbaarheid, beschikbaarheid, verwachtingen van clubs t.o.v. VHV)
- Aankoopbeleid uitwerken en toepassen

### 4. Scheidsrechtersaangelegenheden

- Voorstel van Philip Hendrix i.v.m. scheidsrechters reglementering werd besproken en enkele aanpassingen voorgesteld
  - o Scheidsrechters 3 jaar inactief ipv 5 jaar inactief en dan terug fysieke testen en bijscholing
  - o 1 scheidsrechter 15 matches of 2 scheidsrechters samen 20 matches voor leveringsplicht
  - o Tafelzitter/tijdopnemer voor 2 seizoenen blijft nu gelden tot 31/10 van het daaropvolgend seizoen

Philip neemt dit mee bij de volgende Scheidsrechters vergadering (cursus scheidsrechters evalueren, nodige bijscholingen, welke regeling voor scheidsrechters die hun activiteiten wensen te hervatten na een tijdje op non-actief ? ...)

### 5. Legitimatiekaarten

- Erwin Dirx maakt een voorstel tegen volgende RVB
  - o Lijst opstellen van de gerechtigden
  - o Formaat van bankkaart voorzien zoals nu reeds bij KBHB

### 6. Update database

- 2 competities zijn nu dubbel aan het lopen
- Er is nog steeds een probleem; Christof Claes gaat dit verder bestuderen
- Hub Maes en Linde Panis geven door welke zaken ze graag geautomatiseerd zouden willen zien in kader van het jeugdsportfonds en dan aftoetsen met Christof Claes of dit ook werkelijk kan in de nieuwe database

## 7. Digitalisering/wedstrijdblad

- Prioriteit aan dit project geven
- Vraag is waar we naartoe willen (live wedstrijdblad of niet,...)
- Er wordt een werkgroep samengesteld door Alg. Manager VHV met leden van de VHV, LFH en KBHB om dit project te doen slagen met als doelstelling september 2019 te halen

## 8. Jeugdcompetitie meisjes

- Uiteenzetting van Giannoula Tsakitzidis over het voorstel ivm de hervorming van de meisjes competitie
- De volgende doelstelling :
  - o Per regio het voorstel bespreken en de plus en min punten inventariseren
  - o Na de drie bijeenkomsten alle informatie bundelen en tegen volgende RVB een verfijnder voorstel maken dat binnen de RVB kan besproken worden
  - o Nadien wordt dit project onder regie van de VHV verder gezet, de Alg. Man. duidt de persoon aan op de VHV, die dit kan verder zetten

## 9. Agenda bijzondere algemene vergadering

- Datum : 20-12-2018 in Zemst - Elewijt Center
  - o 20.00 - 22.00 : Algemene vergadering
- Op agenda:
  - o Budgettering
    - Alex De Brauwer en Tim Mogal verzorgen de presentatie over het financiële luik
  - o Voorstelling nieuwe leden
    - RVB
    - VHV
    - Philip Hendrix
  - o Bedankwoord aan François Mulleners
  - o Algemene voorstelling stand van zaken digitalisering, dit wordt voorbereid door Christof Claes (presentatie klaar en voorgesteld op de volgende RVB)

## 10. Varia

- Alex De Brauwer geeft toelichting over de positieve resultaten van Kwartaal 3
- Giannoula Tsakitzidis zou toelichting willen krijgen ivm de rol van de leden van de RVB zoals de deontologische code
- Christof Claes vraagt om de foto's van de leden van de RVB op de website te updaten
- Philip Hendrix vraagt om de scheidsrechters en waarnemers nogmaals te wijzen op hun plichten. Alex De Brauwer wil dit juridisch bekijken
- Marc Vander Mierde vraagt of er contact is opgenomen met mogelijk gecoöpteerde nieuwe leden in RVB
- Tegen PUC moet er een antwoord komen ivm vertegenwoordiger vanuit VHV voor de Beneleague

Verlag opgesteld door Anne LOUIS op 06 november 2018